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OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM  

10 OKTOBER 2023
Locatie: Vergaderruimte Stuurhut

Aanwezig: Jaco Brand, Wim van Krimpen, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Bas Romeijn 
(plv.), Jan Willem Boersma (voorzitter), Ingrid de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: Jako Sterrenburg

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Bas Romeijn vervangt Jako 
Sterrenburg.
Na de opening wordt gesproken over het al of niet hijsen van een vlag vanwege de situatie 
in Israël. Voorheen werd bij internationale gebeurtenissen/conflicten niet gevlagd, deze lijn 
wordt nu ook gevolgd. Hier zal niet actief over worden gecommuniceerd. 
Het hijsen van de regenboogvlag op 11 oktober staat los van deze discussie en zal wel 
plaatsvinden.  

2 Vaststellen besluitenlijst presidium 5 september 2023

Naar aanleiding van de besluitenlijst van 5 september (rondvraag, verkiezingen): griffie 
vraagt een offerte op voor alternatieven voor de houten plakborden. 
Er wordt geen bijeenkomst georganiseerd rond de verkiezingsuitslagen op 22 november.
Cursus Politiek Actief wordt ingepland.
Banner: is het mogelijk om hier bijvoorbeeld een digitaal alternatief voor in te zetten? 
Kast/rek voor informatie wordt opnieuw bekeken.

AFGELOPEN EN KOMENDE RAADSRONDE

3 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

Commissie Grondgebied 19 september: vooraf was er een technische duiding. Politiek en 
techniek liepen wat door elkaar bij de behandeling van het onderwerp. Belangrijk om vooraf 
scherp te krijgen wat er verwacht wordt bij een dergelijke bijeenkomst. Presidium adviseert 
om wat terughoudend te zijn bij het laten beantwoorden van vragen door ambtenaren ipv de 
portefeuillehouder. 
Commissie Bestuur en Samenleving: voorstel van orde van één van de leden werd niet 
overgenomen door de voorzitter (volle agenda/hoge vergaderdruk), deze had bij de 
commissie de bereidheid kunnen inventariseren. 
Werkbezoek Kinderboerderij: Werd als heel leuk ervaren door de aanwezigen. Goed 
georganiseerd.
BIO Duurzaamheid 26 september: één van de leden had iets meer van deze bijeenkomst 
verwacht wat betreft inhoud. Afstemming aan de voorkant heeft de aandacht. 
Raad 3 oktober: Bij het agendapunt over het zwembad voerde de portefeuillehouder als 
eerste het woord, dat was ongebruikelijk. Bij het stemmen over het amendement en 
voorstel over de Bouwstenennotitie ontstond wat verwarring, de voorzitter had hier meer 
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duiding kunnen geven.  

4 Aanstaande vergaderingen & bijeenkomsten

Commissie Bestuur en Samenleving 31 oktober wordt een gecombineerde commissie 
Grondgebied/Bestuur en Samenleving.
Raadsvoorstel tweede wijziging GR SVHW, raadsvoorstel Aandelen Stedin en het voorstel 
Overname Fris Facilitair krijgen als agendanotitie mee 'het presidium stelt voor dit stuk als 
hamerstuk door te geleiden naar de raad van 14 november'.
Raadsvoorstel vertrekken Energietoeslag 2023 is bespreekstuk. 
Aan deze agenda worden als bespreekstuk toegevoegd:
Raadsinformatiebrief raadsvragen Chemours 
RIB Wipmolen (doorlopende lijst)
Raadsmemo over Oud & Nieuw (volgt vrijdag 13-10)
Voorzitter is Jaco Brand

5 Raadsvragen Chemours - Raadsinformatiebrief

De raadsinformatiebrief gaat als bespreekstuk naar de gecombineerde commissie op 31 
oktober.

6 Lange termijnagenda gemeenteraad

Presidium zou de voorraadagenda graag eerder willen ontvangen (was nu kort voor de 
vergadering toegevoegd aan de agenda).
Fijn dat het aanvullende overzicht met initiatieven bij de stukken zit. Presidium vraagt zich 
af wat wordt bedoeld met 'Olympische planning'.
Er staan behoorlijk wat projecten op de planning, graag aandacht voor spreiding over de 
maanden (niet vier bestemmingsplannen in één raadsronde).
Bij de (ontwerp)plannen geeft de raad richting mee, het presidium wil weten wat hier mee 
wordt gedaan en zou dit graag explicieter willen terugzien in bijvoorbeeld de 
raadsinformatiebrieven.  

7 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve 
bijeenkomsten

De lijst wordt doorgenomen. Onderscheid 'werkbijeenkomst' en 'bio' wordt besproken. Het 
presidium wenst zoveel mogelijk bijeenkomsten als openbare bijeenkomst te beleggen. 
Soms is het wenselijk om eerst onderling een thema te bespreken, ook om geen 
verwachtingen te wekken. Bij het vaststellen van de lijst moet dit helder worden 
geconcludeerd.

ORGANISATORISCHE ZAKEN

8 Raadsvoorstel Cameravolgsysteem - Voorstel

Het presidium stelt voor dit voorstel als hamerstuk te agenderen op de raad van 14 
november.

9 Initiatieventafel

Het presidium verwijst het voorliggende initiatief terug naar het college. Er staan nog enkele 
vragen open. 

10 Vergaderschema 2024

Spreiding stukken blijft een aandachtspunt. Griffie past het vergaderschema wat betreft de 
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maand september 2024 nog aan (laatste raad voor het zomerreces in juni, eerste 
vergadering na het reces pas in oktober). Hier wordt in overleg met de secretaris nog in 
geschoven. Vervolgens gaat het schema naar de doorlopende lijst van de raad op 14 
november.

11 Participatie en betrekken inwoners

Het is van belang dat we een gezamenlijk beeld vormen wat het moet opleveren. Er zal een 
plan opgesteld worden tbv de raad. Wim van Krimpen, Jacco Schook, Jan Willem 
Boersma/Margreet de Deugd, griffie denken mee in het voortraject. Griffie plant een 
afspraak in. 

SLUITING

12 Rondvraag

Begrotingsraad: start om 19.00 uur, opzet zoals afgelopen jaar. Spreektijd max vijf minuten 
in eerste termijn. 
Kerstattentie: Presidium stemt in met het voorstel van de griffie.
Jacco Schook merkt op dat de B&W notulen op de website niet zijn bijgewerkt. 

13 Sluiting

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.


